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23 listopada 2016

„Transplantacja – jestem na tak!”. Dlaczego warto być
dawcą?

Serce, wątroba czy nerki mają kluczowe znaczenie dla ludzkiego organizmu. W sytuacji, gdy
odmawiają  one  posłuszeństwa,  jedynym  ratunkiem  jest  przeszczep.  Otwarte  spotkanie
edukacyjne dla studentów oraz wszystkich, którzy zainteresowani są ideą przeszczepiania
organów, odbędzie się w czwartek, 24 listopada 2016 roku, w auli Centrum Nauki Leonardo
da Vinci. Organizatorem wydarzenia jest Wojewódzki Szpital Zespolony w Kielcach.

 

Transplantacja to nie tylko przeszczepianie narządów od osób zmarłych. Dotyczy również
przekazywania części siebie od zdrowego dawcy – tak jest w przypadku oddawania szpiku
oraz krwi pępowinowej, które mogą leczyć białaczkę.

W programie spotkania, które rozpocznie się o godz. 10, znajdują się prelekcje dotyczące
między  innymi  życia  po  przeszczepie,  stanowiska  Kościoła  i  religii  w  sprawie
transplantologii,  znaczenia  banków  komórek  macierzystych  w  ratowaniu  życia  czy
diagnostyki  śmierci  mózgowej.

Partnerami  wydarzenia  są  m.  in.  Regionalne  Centrum  Naukowo-Technologiczne,
Uniwersytet  Jana Kochanowskiego w Kielcach,  Wyższa Szkoła Ekonomii,  Prawa i  Nauk
Medycznych im. prof. Edwarda Lipińskiego, Biobank Świętokrzyski.
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Szczegółowy harmonogram spotkania dostępny jest na: rcnt.pl

 

 

 

http://rcnt.pl/pl/aktualnosci/489,%EF%BF%BD%EF%BF%BDtransplantacja-%EF%BF%BD%EF%BF%BD-jestem-na-tak-%EF%BF%BD%EF%BF%BD.-dlaczego-warto-byc-dawca.html

